
This cost-effective Disposable Heel Grounder provides static protection and 
is excellent for one-time use applications, including one-time use by visitors 
in electronics manufacturing locations, for field service and remote electronic 
equipment installations.

This Heel Grounder provides a conductive path from the person to the walking 
surface.  Adhesive holds the grounder to the sole of the shoe. No metal clips 
or glue are attached to the upper part of the shoe, avoiding wear. Yellow color 
makes heel grounder verification simple. Grounders are packaged 100 per 
bag.

Installation:
1.	 Insert the non-adhesive end of the heel grounder inside the shoe so that 

the black dot is in the center of the heel area.
2.	 Wrap the heel grounder around the back (or side) of shoe so that the 

adhesive can be adhered to the bottom of the heel.
3.	 Remove perforated section by lifting the paper backing from the middle 

as shown.
4.	 Press adhesive part of the foot grounder to the heel of the shoe. Do not 

allow adhesive to come in contact with any part of the shoe except for 
the heel. The adhesive may leave a residue.

5.	 Step in to shoe. Disposable heel grounder is to be installed on both 
shoes and used with ESD flooring.

6.	 Test each worn foot grounder with a Personal Grounding Tester
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Specifications Typical Value

Size 1/2" W x 12" L

Resistance to Ground (Rtg) ≥ 5 x 104 < 8 x 105 ohms

Made in the
United Kingdom

12"

Yellow Polyester Material Black Conductive Strip

1/2"

Bottom Heel of 
Shoe

Remove perforated section here 
and begin peeling towards the left

Item Description Length Package

5402 Disposable Heel Grounder 12" 100 per bag
Unless otherwise noted, tolerance ± 10%

http://desco.descoindustries.com/DescoCatalog/WristStrapFootWearTesters/
http://staticcontrol.descoindustries.com/
http://staticcontrol.descoindustries.com/SCSCatalog/Foot-Grounders/Disposable-Foot-Grounder/5402/


 

 

 

Мы молодая и активно развивающаяся компания в области  поставок 

электронных компонентов. Мы поставляем  электронные  компоненты  

отечественного и импортного производства напрямую от производителей и с 

крупнейших складов мира. 

Благодаря сотрудничеству с мировыми поставщиками мы осуществляем 

комплексные и плановые поставки   широчайшего   спектра электронных 

компонентов. 

Собственная  эффективная  логистика и склад в обеспечивает надежную 

поставку продукции в точно указанные сроки по всей России. 

Мы осуществляем  техническую поддержку нашим клиентам и 

предпродажную проверку качества продукции. На  все поставляемые продукты 

мы предоставляем  гарантию . 

Осуществляем поставки продукции под контролем ВП МО РФ на 

предприятия военно-промышленного комплекса  России , а также работаем в 

рамках 275 ФЗ с открытием отдельных счетов в уполномоченном банке. Система 

менеджмента качества компании соответствует требованиям ГОСТ ISO 9001.  

Минимальные сроки поставки, гибкие цены, неограниченный 

ассортимент  и индивидуальный подход к клиентам являются основой для 

выстраивания долгосрочного и эффективного сотрудничества с предприятиями 

радиоэлектронной промышленности, предприятиями  ВПК и научно-

исследовательскими  институтами России. 

С нами вы становитесь  еще успешнее! 

 

 

 

 

 

Наши контакты: 

Телефон: +7 812 627 14 35 

Электронная почта: sales@st-electron.ru 

Адрес: 198099, Санкт-Петербург,  

Промышленная ул, дом № 19, литера Н,  

помещение 100-Н Офис 331 

mailto:sales@st-electron.ru

